



RUE BIENVILLE

Effacement des lignes homologuées de la rue Bienville, entre les rues Garnier et Dufferin dans le quartier Saint-Denis de la Cité de Montréal.

AVIS PUBLIC

Avis public est par les présentes donné que la Cité de Montréal, par ses conseils et procureurs soussignés, présentera une requête à la Cour Supérieure du District de Montréal, dans la Province de Québec, siégeant en division de pratique (Chambre No. 31) au Palais de Justice de cette Cité, mardi, le dixième jour de Septembre prochain, à dix heures et demie de l'avant-midi ou aussitôt que le Conseil pourra être entendu, pour demander que le plan homologué du quartier Saint-Denis de ladite Cité soit modifié en effaçant les lignes homologuées de la rue Bienville, entre les rues Garnier et Dufferin,—tel qu'indiqué sur le plan qui sera produit avec ladite requête.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,
DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,
Procureurs de la Cité de Montréal.

HÔTEL DE VILLE,
Montréal, 12 Août 1907.



BIENVILLE STREET

Erasure of homologated lines of Bienville street, between Garnier and Dufferin streets, in the St. Denis ward of the City of Montreal.

PUBLIC NOTICE

Public notice is hereby given that the City of Montreal will by and through their undersigned attorneys and counsel, present to the Superior Court for the District of Montreal, in the Province of Quebec, sitting in the division of practice (room No. 31) at the Court-House of this City, on Tuesday, the tenth day of September next, at half past ten o'clock in the forenoon or as soon as counsel can be heard, a petition asking that the homologated plan of St. Denis ward of the City of Montreal be modified by erasing the homologated lines of Bienville street, between Garnier and Dufferin streets,—as indicated on the plan to be filed with said petition.

ETHIER, ARCHAMBAULT, LAVALLEE,
DAMPHOUSSE, JARRY & BUTLER,
Attorneys for the City of Montreal.

CITY HALL,
Montreal, 12th August 1907.



AQUEDUC DE MONTREAL

EGOUT

Des soumissions cachetées, portant au dos les mots "Soumissions pour canal d'égout à l'aqueduc" seront reçues par le greffier de la Cité de Montréal jusqu'à midi, mardi le 27 août 1907, pour la construction, à la station des pompes du bas niveau, Pointe St-Charles, d'un canal d'égout en briques, de 2' x 3', sur environ 875 pieds de longueur.

Les travaux devront être exécutés conformément aux plans et devis que l'on pourra examiner au bureau du surintendant de l'Aqueduc, à l'Hôtel de Ville.

Les soumissions devront être accompagnées d'un certificat de dépôt, entre les mains du trésorier de la Cité, d'un chèque de \$800, accepté par une banque dûment autorisée de la Cité de Montréal.

Les soumissions seront ouvertes par le greffier de la Cité en présence des intéressés à la première assemblée de la Commission de l'Aqueduc qui suivra leur réception.

La Commission de l'Aqueduc ne s'engage à accepter la plus basse ni aucune autre soumission.

Par ordre,

L.-O. DAVID,
Greffier de la Cité.

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ,
HÔTEL DE VILLE,
Montréal, le 16 août 1907.



Montreal Water Works

SEWER

Sealed tenders addressed to the City Clerk, and deposited in the office of the said City Clerk, City Hall, endorsed "Tender for brick sewer, at the Water Works" will be received until noon Tuesday, the 27th August 1907, for the construction of a 2' x 3' brick sewer about 875 feet in length at the Low Level Pumping Station, Point St Charles.

The work shall be done in accordance with the plans and specifications which may be seen at the office of the superintendent of Water Works, City Hall.

Tenders to be accompanied by a certificate of deposit from the City treasurer, for the sum of eight hundred (\$800) dollars, made by cheque on a duly authorized bank in Montreal.

The tenders will be opened by the City clerk in the presence of the interested parties, at the first meeting of the Water Committee following the reception of the same.

The Water Committee does not bind itself to accept the lowest or any tender.

By order,

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,
Montreal, August 16th, 1907.